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7. Ledenadministratie  

Het overzicht van de leden was achterhaald en is opnieuw opgebouwd. Door die vernieuwing is de 

ledenlijst gekoppeld aan de contributiebetaling. Er hebben 200 leden betaald, 50 personen nog niet. 

Er zijn 15 mensen die wel voor 2022 en 2023 betaald hebben maar nog niet voor 2024. Een aantal 

achterstallige betalers reageren op geen enkele actie van de ledenadministrateur. Dit komt mogelijk 

door achterhaalde adressen e.d. We kunnen niet anders dan deze leden uitschrijven vanaf het 

contributiejaar 2024. 

Ook is het voorstel om de contributiebetaling naar het begin van het kalenderjaar te halen waardoor 

er meer tijd is voor de penningmeester om aanmaningen te sturen. Voor 2024 zal het juli worden en 

volgend jaar (2025) maart. 

Op de vraag of we ook geld zijn misgelopen is het antwoord: waarschijnlijk niet. 

Er staan nu 250 leden op de lijst waar na opschoning 210 van overblijven. Tien daarvan zijn nog 10 

onzeker. Er is nog €210,- aan achterstallige contributies te innen. 

 

 

8. Financiële jaarverslagen 2022 en 2023  

Het was een worsteling om de jaaroverzichten 2022 en 2023 op orde te krijgen. De Kascommissie 

(Teartse van der Zee en Harry Horn) geeft aan dat de beide staten van baten en lasten (2022 en 

2023) wel in orde zijn, maar de jaarrekeningen 2022 en 2023 niet. De overzichten van winst en 

verlies laten een gat zien. De jaarcijfers zijn wel allemaal goed verantwoord, maar de toerekening aan 

de diverse jaren lijkt niet te kloppen. Cijfermatig lijkt het in orde, maar de verslaglegging klopt niet. 

De Kascommissie geeft aan dat dit vooral wordt veroorzaakt door onduidelijkheden in de achteraf en 

vooruitbetaalde contributies van soms meerdere jaren. Dit is gedeeltelijk een voortvloeisel uit een 

incorrecte ledenlijst. De Kascommissie stelt voor de onverklaarbare verschillen in één keer weg te 

boeken, om zo het komende jaar met een schone lei verder te kunnen. De ledenvergadering stemt 

hier mee in. 

De Kascommissie stelt ook dat als er te weinig deskundigheid blijft om de boekhouding in orde te 

krijgen, dit moet/kan gaan worden ingehuurd. Dit gaat zeker het nodige aan euro’s kosten, maar het 

voorkomt veel narigheid. 

Ook wordt nog gesproken over het overstappen naar een andere -duurzamere- bank dan de huidige 

ING-bank. Dat brengt behoorlijke kosten en werk met zich mee. ING rekent €150 bankkosten per jaar 

en dat verschilt nauwelijks van andere banken als Triodos en ASN. 


